
Nyílt levél Hódi Anikónak és Radasics Vilmosnak

Kedves Anikó és Vilmos! 

A Magyar BMX Szövetség Elnöksége nevében ezúton köszönöm Nektek a 2008-as 
Pekingi  Olimpián  tanusított  helytállásotokat,  sportszerű  versenyzéseteket,  az  elért 
szép eredményeteket!

Szereplésetek bebizonyította , hogy Magyarországon viszonylag fiatal sportágunknak 
helye van az olimpiai sportágak között és magyar versenyzőknek is van lehetősége 
bekerülni a világ legjobbjai közé . 

Köszönöm Nektek hosszú évek óta tartó áldozatos munkátokat és kívánom , hogy 
további sikereket érjetek el öregbítve ezzel a magyar sport jó hírét ! 

Egyben  szeretném megköszönni  Anikó  és  Vilmos,  valamint  minden  magyar  bmx 
versenyző szüleinek a sok-sok segítséget, lemondást, a hosszú utazásokat , valamint 
köszönöm az edzőknek, a szakosztályvezetőknek és az Elnökség tagjainak , Borbély 
Ferenc főtitkár úrnak  a komoly szakmai munkát. Nélkülük ez a siker nem jöhetett 
volna létre ! 

Remélem ,  hogy a soha nem látott  mértékű tv közvetítés  ráirányítja  a figyelmet  a 
bmx-re és mégtöbb fiatal választja majd ezt a sportágat . 

Büszkék lehetünk arra, hogy Magyarországon az összes kerékpáros szakág közül a 
bmx lett  a legeredményesebb ezen az olimpián ,  hiszen 2 versenyzőnk szerepelt  a 
világ legjobbjai között! 

További szép sikereket és jó egészséget kívánok! 
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